
 

8. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA OBČINSKIH SVETNIKOV 

 

 

V nadaljevanju dajemo odgovor na pobudo svetnika, podanega na 23. redni seji 

Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, dne 18. 12. 2017. 

 

Karel KOTNIK: Izrazi predlog oz. pobudo, da se v Vuhredu že nekaj let ukvarjajo z 

ozvočenjem na pokopališču, bilo je narejenih že več preverjanj in urejanj ozvočenja. 

Še vedno ne deluje brezhibno, tudi napake niso bile odkrite in posledično tudi ne 

odpravljene. Predlaga, da se ozvočenje, ki je last KS, odstrani in si izvajalci pogrebne 

službe ozvočenje uredijo sami, saj za to tudi zaračunavajo. 

ODGOVOR: Pobuda je bila posredovana Javnemu podjetju Kanalizacija in čistilna 

naprava Radlje d.o.o., kot upravljavcu in vzdrževalcu pokopališč in pokopaliških 

objektov. S strani podjetja smo bili obveščeni, da je težava glede delovanja ozvočenja 

odpravljena in ozvočenje deluje brezhibno. 

 

Robert KRIVOGRAD: Poda pripombo na upravljanje zimske službe, pluženje in čiščenje 

spluženih cestnih priključkov. Pove, da naj naročnik tem izvajalcem naroči, naj plužijo 

ulice v popolni širini. Predvsem na Malgajevi in Obrtni ulici je precej tovornega 

prometa, splužijo pa bolj za osebni promet. 

ODGOVOR: Pripomba je bila posredovana Javnemu komunalnemu podjetju Radlje 

ob Dravi. 

 
 


